
SDH Velké Meziříčí 
Několik historických dat úvodem. Den 21. července 1871, kdy byly schváleny stanovy 

Dobrovolné jednoty hasičské, je považován za právoplatný počátek velkomeziříčského 
hasičského sboru. Náš sbor je tedy po Sboru dobrovolných hasičů Velvary (založeno roku 
1864) druhým nejstarším sborem v České republice a nejstarším sborem na Moravě.
 Zakládajícím členem SDH Velké Meziříčí byl Titus Krška ( * 1842  + 1905) 
Sbor dobrovolných hasičů slaví v tomto roce výročí 140 let od založení. Velké oslavy 
s množstvím historických ukázek proběhly ve dnech 25. - 26.6.2011. 
 
Družstvo dorostenek SDH Velké Meziříčí 

Soutěžní družstvo dorostenek se během přípravy zaměřilo převážně na disciplínu 
požární útok. Zúčastnilo se několika závodů ŽĎÁRSKÉ LIGY v požárním útoku, kde zatím 
obsadily jedno druhé a jedno třetí místo v závodě. Liga ještě zdaleka není u konce a tento tým 
jistě po „reprezentační“ přestávce ukáže další skvělé výsledky. 

 
 
Složení družstva: 
Kristýna Jágriková  
„Jmenuji se Kristýna. Registrovaným členem našeho sboru jsem od roku 2002, i když se v 
hasičském prostředí pohybuji doslova od narození a „ jdu ve stopách rodičů“. Mojí 
nejoblíbenější disciplínou je požární útok, který je podle mě hodně silnou stránkou našeho 
týmu, zastávám zde post pravého proudu. Další oblíbenou disciplínou jsou stovky, ještě s nimi 
nemám tolik zkušeností, mé časy se pohybují zejména kolem 20 s, což chci ještě určitě zlepšit. 
A poslední disciplínou, na kterou se můžeme na MČR těšit je štafeta 4x100 m, zde mě 
naleznete v úseku hadic. Už se staršími žáky jsme bojovali o postup na MČR a teď díky 
našemu týmu dorostenek se mi splnil můj sen soutěžit na republikovém kole. Určitě je to pro 
nás všechny velká pocta, zkušenost a možnost něco dokázat a dál bojovat.“ 

 
Barbora Bartuňková  
„Jmenuji se Bára a jsem v SDH od roku 2004. Nejvíce mě baví požární  útok, u kterého dělám 
stroj. Na štafetě budu dělat okno. Na stovkách se docela bojím. Několikrát jsem spadla, tak 
možná proto. Myslím si, když pojedu na Mistrovství, že je to pro mě i ostatní nová zkušenost.“ 
 
Monika Konečná  
„Členem SDH jsem od roku 2004. Vzhledem k mé rychlosti, na požárním útoku nedělám nic 
jiného, než levý proud. S tímto postem jsem plně spokojena, ale ráda bych si zkusila i koš. Co 
se týče stovek, myslím si, že jsem na tom docela dobře, vím, že nejlepší asi nebudu, ale ráda 
bych chtěla zaběhnout „osmnáctku“, tak snad se někdy zadaří. Můj rekord je prozatím 19:09. 
Na štafetě poběžím bariéru. Také bych chtěla říct, že už asi čtyři roky cvičím požární útok 
CTIF, který je řazen mezi mezinárodní soutěž. Díky této disciplíně jsme měly já a můj tým 
možnost podívat se na Olympiádu v Ostravě roku 2009. Všichni včetně mě si velice vážíme 
toho, že se pojedeme podívat na Mistrovství republiky. Vzhledem k tomu, že jsem v kategorii 
dorostenek už posledním rokem, tak jsem velice ráda, že to alespoň ten poslední rok vyšlo.“  
 
  



Vendula Bartečková 
„Jmenuji se Vendula Bartečková. Je mi 16 let a do kroužku mladých hasičů chodím snad 
věky. Ne, je to asi7 let, ale už to ani nepočítám. Je to sport, kde nejde jen o vás, ale i chování 
ke všem ostatním v týmu. Každá z nás byla předurčena něco dělat dobře. Já běhám post 
košařky a myslím, že mi opravdu sednul. Běhávala jsem proud, ale mému kolenu se to jaksi 
nelíbilo. Kvůli zranění jsem stála před důležitým rozhodnutím. Mohla jsem si vybrat, buď 
běhat jen kousek, nebo vůbec. Co myslíte, že jsem si zvolila? Nemohla jsem hasičinu jen tak 
opustit. 
Hasičský sport je jedna velká dávka adrenalinu, spoustu přátel kolem sebe a pokořování 
nových a nových časů. Ne vždy to vyjde jak si představuji, ale pokaždé mám úsměv na tváři, 
protože bez toho by to opravdu nešlo. Na štafetě běhám hasičák a stovky kvůli zranění 
omezuji, ale nemohu v tom holky nechat samotné. Zkouším, co mé koleno vydrží.  
Mé největší úspěchy? Samozřejmě postup na republikové kolo. Je to až neuvěřitelné. V tomto 
složení běháme rok a už taková příležitost ukázat, co v nás je. Doufám, že úspěchů bude 
daleko víc. Pokud bude naše družstvo tak dobré jak doposud bude to skvělé. Já ale vím, že 
budeme lepší.“ 
 
Pavlína kašparová 
„Jsem v SDH od roku 2006. Na požárním útoku mám nejraději stroj a nepohrdnu ani 
proudem. Letos jsem spíše záskok, takže na mě připadla Béčka. Na štafetě většinou běhám 
okno, ale kvůli zraněním zad to letos nevyjde. Stovky? Díky častým úrazům jsme se moc 
neskamarádili, přesto se snažím se v nich zlepšovat. Že jsme se dostali na mistrovství si velice 
vážím, protože bude pro mě a můj tým velkou zkušeností.“ 
 
Žaneta Žandová 
„Členem SDH jsem od roku 2004. Na tomto sportu mě nejvíce baví požární útok, na kterém 
dělám Béčka. Stovky se dají také přežít, ale nemůžu říct, že bych v nich byla jednička. I přes 
to se snažím a budu snažit to zlepšit. To, že jsme se dostali na Mistrovství České Republiky 
pro mě a můj tým bude velká zkušenost a určitě si toho vážíme. 
 
Aneta Bernatová 
„Jmenuji se Aneta a členem Sboru dobrovolných hasičů jsem od roku 2007. V disciplíně 
požární útok dělám rozdělovač. Dále mě můžete vidět v běhu na  100 m překážek kde poběžím 
jako poslední z našeho družstva. Jsem moc ráda, že se nám podařilo postoupit na Mistrovství 
České republiky a jsem si jistá, že to pro nás bude obrovská zkušenost a i zážitek.“ 
 
Lucie Mertová 
„Jmenuji se Lucie a členem Sboru dobrovolných hasičů jsem od roku 2007. Na požárním 
útoku mě najdete na postu spoje. Stovky neběhám, protože se bojím přeskočit bariéru, ale to 
se snad zlepší. Štafetu ráda přenechám těm naším nejrychlejším a nejšikovnějším. Pro tým 
budu na stovkách chystat rozdělovač a motat hadice. Jet na Mistrovství České republiky je 
pro mě i náš tým velkou poctou.“ 
 

OSTRAVA!!! 


